
值班 VS 劉威廷醫師 2025 Weekly Schedule of NCKUH Dermatology Department R4 曾怡倫/ VS 楊朝鈞

週 日期 時間 活動 Case of the week

一 09/29 教師節補假 A 36 y/o male with some itchy 
erythematous nodules and 
bulla formation over bilateral 
arms & hands for 2-3 
episodes in 1 years.

Answer for last week:
lymphocytic thrombophilic 
arteritis 

二 09/30

08:00-08:30

※期刊討論會 R2李孟羚/ VS許釗凱 (3F門診討論室)【全科人員】

Complementary Analysis of Local and Systemic Effects of Dupilumab in Paediatric AD Using Tape 
Strips and Serum (Clin Exp Allergy. 2025 Jul;55(7):552-563.)

08:30-09:00 ※出院病例討論會 R1 張皓雲 (3F門診討論室)【全科人員】

三 10/01

08:00-09:00 ※住診教學 VS 王德華 (11B討論室)【Clerks, PGYs, Rs】

13:00-15:00

※臨床病理討論會 (括弧內為討論重點) R2 鄭宇宸 / VS 李玉雲 (3F門診討論室)【全科人員】

1. Skin, index finger, left; biopsy: Capillary hemangioma. (The clinicopathology review 
of capillary hemangioma vs tufted angioma) 

/VS 許明隆

2. Skin, shin, left, biopsy: Compatible with severe arthropod with CD30+ 
pseudolymphomatous reaction (The clinicopathology review of CD30+ 
pseudolymphoma ) 

/VS趙曉秋

3. Skin, neck; excision: Compatible with porokeratosis of Mibelli (The clinicopathology
review of porokeratosis )

/VS 劉威廷

4. Skin, sarcal area; excision:Neurofibroma (The clinicopathology review of 
neurofibromatosis type 1 )

/VS 趙曉秋

5. Skin, neck, left; biopsy:Compatible with Darier disease. (The clinicopathology
review of Darier disease)

/R4 曾怡倫

6. Skin, retroauricular area, left, excision: Salivary duct carcinoma. (The 
clinicopathology review of Salivary duct carcinoma )  

/VS 趙曉秋

四 10/02 08:00-09:00

※ 皮外期刊討論會 R1 蘇宇昂 / VS 劉威廷(3F門診討論室)【全科人員】

Expanded Uses of the Dorsal Nasal Flap: Redefining the Nasal Reconstruction Algorithm (Plastic & 
Reconstructive Surgery-Global Open 13(1):p e6488, January 2025)

※期刊討論會 R3 張藝瀚 / VS 杜威廷(3F門診討論室)【全科人員】

Loss-of-function variants in DUSP1 encoding dual specificity phosphatase 1 cause palmoplantar 
keratoderma (Br J Dermatol. 2025 Aug 18;193(3):532-543.)

五 10/03 08:00-09:00 ※住院醫師讀書會: Fitzpatrick 9e Ch. 194 R2 鄭宇宸 (3F門診討論室)【Rs】

六 10/04

※值班主治醫師查房
日 10/05


